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Abstract (en)
Glue gun having a guide channel (1, 2, 3) for thermoplastic plastic, a nozzle (2) for discharging the liquified plastic and an electrical resistance
heating element (8) for melting the plastic, with the special feature that the heating element (8) is arranged directly in the guide channel (1, 2, 3) and
in the direct area of the nozzle (2) in order to shorten the heating-up time and to minimise energy consumption. <IMAGE>

Abstract (de)
Klebepistole, mit einem Führungskanal (1, 2, 3) für thermoplastischen Kunststoff, einer Düse (2) zum Austragen des verflüssigten Kunststoffs und
einem elektrischen Widerstands-Heizkörper (8) zum Schmelzen des Kunststoffs, mit der Besonderheit, daß der Heizkörper (8) unmittelbar im
Führungskanal (1, 2, 3) und in unmittelbarem Bereich der Düse (2) angeordnet ist, um die Aufheizzeit zu verkürzen und den Energieverbrauch zu
minimieren.
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